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PROTOKÓŁ  Nr XLVI/2022 

z przebiegu XLVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 

z dnia 24 października 2022 roku 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur powitał radnych, Burmistrza Zbąszynka Wiesława 

Czyczerskiego, Sekretarza Jana Makarewicza, Skarbnika Gminy Anetę Nawracała, Samorząd 

Uczniowski Szkoły Podstawowej w Zbąszynku oraz mieszkańców  i otworzył obrady XLVI 

zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 1500. Jednocześnie stwierdził, że obecnych 

jest 9 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 14 osób stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

/Listy obecności radnych oraz Kierownictwa Urzędu stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego 

protokołu/.  

 

Do sesji dołączył radny Marcin Kumke. 

 

Do pkt.2 

 

Przyjęcie porządku obrad 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

6. Informacja z działalności sołectw Gminy Zbąszynek 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Zbąszynek w roku szkolnym 

2021/2022 

8. Projekt Nr 1 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Zbąszynek na lata 2022 – 2032 

9. Projekt Nr 2 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2022 rok 

10. Projekt Nr 3 w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Zbąszynek z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 

rok 

11. Wolne wnioski i informacje 

12. Zakończenie obrad. 
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Przewodniczący zaproponował zmianę porządku obrad w związku z wprowadzeniem 

dodatkowego punktu do porządku obrad. 

 

Porządek obrad po zmianie: 

 

1. Otwarcie sesji 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

6. Informacja z działalności sołectw Gminy Zbąszynek 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Zbąszynek w roku 

szkolnym 2021/2022 

8. Projekt Nr 1 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek na lata 2022 – 2032 

9. Projekt Nr 2 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2022 rok 

10. Projekt Nr 3 w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Zbąszynek z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2023 rok 

11. Projekt Nr 4 w sprawie regulaminu przyznawania stypendiów dla sportowców z 

terenu Gminy Zbąszynek, osiągających wysokie wyniki w krajowym lub 

międzynarodowym współzawodnictwie sportowym 

12. Wolne wnioski i informacje 

13. Zakończenie obrad 

 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są dodatkowe uwagi i propozycje do porządku obrad, po 

czym zarządził głosowanie nad jego przyjęciem.  

Po wyświetleniu wyników głosowania, Przewodniczący Rady odczytał, że w głosowaniu udział 

wzięło 10 radnych, porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur poinformował radnych, że protokół został radnym przesłany 

drogą elektroniczną, do tej pory nie wpłynęły uwagi, jeżeli taki stan się utrzyma to zostanie on 

przyjęty w pkt. 12  porządku obrad. 
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Do sesji dołączył radny Grzegorz Bielecki i radny Maciej Szulc. 

 

Do pkt. 4 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur poinformował, że treść sprawozdania z działalności w okresie 

międzysesyjnym zostanie radnym przesłana drogą elektroniczną.  

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 5 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski poinformował, że informacja o działaniach w okresie 

międzysesyjnym zostanie radnym przesłana drogą elektroniczną. 

/Informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

 

W uzupełnieniu do sprawozdania dołączona została informacja z działalności referatów 

Urzędu Miejskiego w okresie międzysesyjnym, którą radni otrzymali wcześniej. 

 /Informacja z działalności referatów UM w okresie od 27 września 2022 r. do 24 października 

2022 r.- stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 

 

 

Do pkt. 6 

Informacja z działalności sołectw Gminy Zbąszynek 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur powitał serdecznie Panią Bogusławę Rzetecką sołtysa wsi 

Chlastawa oraz Pana Piotra Kociołka sołtysa wsi Dąbrówki Wlkp. 

Radny Łukasz Szymański podziękował za satysfakcjonujące rozdysponowanie środków 

finansowych na wsiach oraz za to, że miejscowości „kwitną” z roku na rok. 

Przewodniczący Rady Jan Mazur, również podziękował sołtysom, radnym oraz Burmistrzowi 

za wspieranie wszelkich inicjatyw. 

Przewodniczący Rady przypomniał, iż informacja na ww. temat została przekazana radnym w 

formie elektronicznej.  

Przewodniczący Rady zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego materiału, po 

czym zarządził głosowanie nad przyjęciem ww. informacji.  

Informacja z działalności sołectw Gminy Zbąszynek została przyjęta jednogłośnie w  

obecności 12 radnych. 

/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/. 
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/Informacja z działalności sołectw Gminy Zbąszynek, w tym zestawienie finansowe funduszu 

sołeckiego oraz informacje sołtysów z poszczególnych sołectw stanowią załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu /. 

 

Do pkt. 7 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Zbąszynek w roku 

szkolnym 2021/2022 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, iż informacja na ww. temat została przekazana radnym w 

formie elektronicznej. Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady zapytał czy  są dodatkowe zapytania do przedstawionego materiału, po 

czym zarządził głosowanie nad przyjęciem ww. informacji.  

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Zbąszynek w roku szkolnym 

2021/2022 została przyjęta jednogłośnie w obecności 12 radnych   

/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 

/ Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Zbąszynek w roku szkolnym 

2021/2022 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Mazur serdecznie podziękował całej kadrze 

pedagogicznej za trud włożony w pracę i życzył dalszych sukcesów. 

 

Do pkt. 8 

 

Projekt Nr 1 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Zbąszynek na lata 2022 – 2032. 

 
Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek na lata 2022 – 2032. 

 
Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 

projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 12 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVI/50/2022 w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zbąszynek na lata 2022 – 2032 

/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 
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Do pkt. 9 

 
Projekt Nr 2 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2022 rok 

 
Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej Gminy Zbąszynek na 2022 rok. 
Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 

projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

 
Rada Miejska jednogłośnie w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr XLVI/51/2022 
w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2022 rok. 
 
/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 10 

 
Projekt Nr 3 w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok. 
 
Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
przyjęcia Programu współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok. 
 
Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVI/52/2022 
w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok. 
/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 

 

 

Do pkt. 11 

 
Projekt Nr 4 w sprawie regulaminu przyznawania stypendiów dla sportowców z terenu 

Gminy Zbąszynek, osiągających wysokie wyniki w krajowym lub międzynarodowym 

współzawodnictwie sportowym. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie  
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regulaminu przyznawania stypendiów dla sportowców z terenu Gminy Zbąszynek, 

osiągających wysokie wyniki w krajowym lub międzynarodowym współzawodnictwie 

sportowym 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 

projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 12 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVI/53/2022 w 

sprawie regulaminu przyznawania stypendiów dla sportowców z terenu Gminy Zbąszynek, 

osiągających wysokie wyniki w krajowym lub międzynarodowym współzawodnictwie 

sportowym. 

 
/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/. 

 

 
Do pkt. 12 

 

Wolne wnioski  i informacje 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur zapoznał radnych z korespondencją, która wpłynęła do biura 

rady w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady poinformował o terminach oraz tematyce przyszłych posiedzeń 

Konwentu, Komisji i sesji Rady, które odbędą się w listopadzie br. 

 

Radny Tomasz Fedko zapytał jaki jest plan na dystrybucję węgla w nasze Gminie? 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski odpowiedział, że prowadzimy rozmowy z firmami, 

które będą dystrybuować węgiel, kwota końcowa nie będzie przekraczała za całość ok 2000, 

2200 za tonę.  I transza węgla, którą będziemy zamawiać to będzie 150 ton 

Radny Tomasz Fedko dopytał, jak wygląda poziom realizacji wniosków o dodatki węglowe? 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski odpowiedział, że kwota dofinansowania to 1mln. 

350 tyś co wystarczyło na wypłatę dla 450 wnioskodawców, pozostało  ok 250 dla osób, które 

składały wnioski o dopłaty. Jak dostaniemy koleją transzę  to nastąpią kolejne wypłaty 

środków. Korekty deklaracji o wnioski węglowe, które zostaną rozpatrzone pozytywnie to 

zgodnie z ustawą wszystkie, które zostały złożone do 11 sierpnia. 

Radny Tomasz Fedko zapytał kiedy zostanie zakończona inwestycja dotycząca obwodnicy 

Regionu Kozła? 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  odpowiedział, że inwestycja zostanie zakończona w 

terminie. Firma do dnia dzisiejszego nie wystąpiła z wnioskiem o dopłatę na inwestycję. 
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Radny Marcin Kumke zapytał czy CKZiU korzysta już z nowej instalacji wodno-kanalizacyjnej 

budowanej w ramach ostatniej inwestycji? 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  poinformował, że na ten moment jeszcze nie, sieć 

obecnie jest odkażana i po uzyskaniu pozytywnych wyników sanepidu, Zakład Usług 

Komunalnych dokona przyłączy. 

Radny Andrzej Budych dopytał co z utwardzeniem na  łączniku przy ulicy Wolsztyńska- 

Kasprowicza? 

Burmistrz Zbąszynka odpowiedział, że będą pasy i kostka ażurowa pomiędzy pasami, na 

zewnątrz również będzie utwardzone. Burmistrz dopowiedział, że  gazka za sołtysem w 

Rogozińcu zostanie również ułożona z płyt w ramach utwardzenia drogi i lepszego przepływu 

aut o dużym tonażu. 

Radny Łukasz Szymański zapytał od kiedy i jak długo potrwa wydawanie sprzętu 

komputerowego w ramach programu PPGR? Czy jest określona kolejność wydawania? 

Burmistrz Zbąszynka odpowiedział, że wydawanie komputerów rozpoczynamy od dnia 25 

października i potrwa ok 2 tygodnie. Sprzęt będzie wydawany zgodnie z kolejnością zgłoszeń,  

każda z osób umawiana jest indywidualnie przez pracownika Urzędu Miejskiego . Całość 

projektu jest w 100 procentach finansowana z programu. 

Radny Łukasz Szymański zapytał czy zakończono już prace przy wjazdach na pola między 

Dąbrówką, a Rogozińcem ? 

Burmistrz Zbąszynka odpowiedział, że 3 wjazdy,  które były zaplanowane zostały skończone. 

Radny Łukasz Szymański  dopytał czy w związku z cenami energii elektrycznej, planowane 

jest ograniczenie w oświetleniu ulicznym, jeśli tak to na jakiej miałoby być zasadzie? 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski stwierdził, że będziemy sukcesywnie wymieniać 

oświetlenie na energooszczędne, innych oszczędności nie przewidujemy. 

Radny Marek Pych dopowiedział, że w dniu 25 października odbędzie się spotkanie w 

Dąbrówce Wlkp. w Izbie Pamięci w sprawie podpisania porozumienia. Radny podziękował 

Burmistrzowi za wsparcie inicjatywy w sprawie podpisania tego porozumienia. Izba będzie 

miała dzięki temu opiekę merytoryczną. 

Radny Grzegorz Woźniak podniósł temat wody, w związku z komunikatem przedstawionym 

przez sanepid. W szczególności zwrócił uwagę na wynik, który przedstawiał 4 kolonie bakterii 

coli w Przedszkolu w Zbąszynku. 

Burmistrz Zbąszynka wyjaśnił temat w powyższej sprawie i odniósł się do komunikatu 

sporządzanego  i przedstawionego przez sanepid. 

Radny Grzegorz Woźniak zapytał na jakim etapie jest obwodnica Chlastawy i Kosieczyna? 

Prace na obwodnicy trwają, opóźnienie  które zgłasza firma jest w granicach pomiędzy 6- 8 

miesięcy. 

Radny Grzegorz Woźniak zapytał co wiadomo w temacie pumptracka ,czy inwestycja będzie 

realizowana ? 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski odpowiedział, że były ogłoszone dwa przetargi na 

które żadna firma się nie zgłosiła. W związku z czym można było prowadzić negocjacje z tzw. 
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„wolnej ręki”. Inwestycja będzie realizowana, całkowita wartość inwestycji to kwota 301.000 

tyś. 

Radny Grzegorz Woźniak zadał pytanie co z odwodnieniem placu po byłym targowisku, w 

jaki sposób teren ten będzie odwadniany? 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski odpowiedział, że wybudowana została kanalizacja 

burzowa, która poprzez zbiornik retencyjny mieszczący 60 m3 wody jest kierowana do sieci 

w stronę ulicy Wojska Polskiego. Ponadto teren parkingów i dróg dojazdowych jest 

wykładany kostką z 3 cm szczelinami i znaczna część wody będzie wchłaniana bezpośrednio 

na terenach utwardzonych tego placu. 

Na zakończenie dyskusji radni szczegółowo omówili temat w sprawie komunikatów 

sanepidu. 

Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji Rady został radnym 

przesłany drogą elektroniczną i nie wpłynęły żadne uwagi co do jego treści. Następnie zarządził 

głosowanie nad jego przyjęciem. 

Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z XLV 

zwyczajnej sesji z dnia 26 września br. został przyjęty jednogłośnie, w obecności 11 radnych, 

(jeden z radnych opuścił salę ale widniał w systemie głosowania jako obecny niegłosujący z 

uwagi na pozostawienie swojej karty w urządzeniu do głosowania). 

/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 13 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XLVI zwyczajną sesję 

Rady Miejskiej. 

 

 

 

Protokołowała:                                               Przewodniczący obrad 

     Anna Przybyła             Jan Mazur 

 

Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz Zbąszynka 

2. Sekretarz Gminy                                                                                                                                                                                                                                                 

3. Skarbnik Gminy 

4. Przewodniczący Rady 


